
Protokół Nr XLI/22
Z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu

odbytej w dniu 27 maja 2022 roku
w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki Publicznej 

w Ciechanowcu

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1200 i trwały do godz. 1433.

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski

Protokolant: Wioleta Niemyjska

Radni obecni na sesji:

1. Jan Krzysztof Binaś
2. Aneta Joanna Czarnecka
3. Przemysław Dybowski
4. Marek Karolewski
5. Stanisław Szczepan Kietliński
6. Agata Koc
7. Zygmunt Józef Kosk
8. Tadeusz Łopaciuk
9. Antoni Malinowski
10. Dorota Niemyjska
11. Maria Jadwiga Radziszewska
12. Włodzimierz Słonecki
13. Katarzyna Sylwia Wilkowska
14. Violetta Maria Zdunek

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz,
 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy,
 Jakub Mitrosz – radca prawny,
 sołtysi i przewodniczący Zarządów Osiedlowych – lista obecności stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu,
 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni 

goście - lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 1

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. 
Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych Rady Miejskiej, Burmistrza 
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego, Radnego Powiatu Wysokomazowieckiego 
Krzysztofa Pełszyka, Sekretarz Gminy Annę Czapkowską, radcę prawnego Jakuba 
Mitrosza, dyrektorów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, sołtysów 
i przewodniczących Zarządów Osiedlowych, zaproszonych gości oraz mieszkańców 
miasta i gminy Ciechanowiec przybyłych na dzisiejszą Sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że na 15 Radnych Rady
Miejskiej na sesji obecnych jest 14 Radnych i obrady sesji są prawomocne.

Ad pkt 2
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
1. Raport o stanie gminy Ciechanowiec za 2021 rok.

1) przedstawienie Raportu o stanie gminy Ciechanowiec za 2021 rok,
2) debata nad przedstawionym Raportem,
3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 

zaufania.
2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok i ocena 

wykonania budżetu:
1) rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok oraz 

sprawozdania finansowego za 2021 rok,
2) zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień

31 grudnia 2021 roku,
3) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 

o przedłożonym przez Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania 
budżetu gminy za 2021 r.,

4) przedstawienie przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii 
dotyczącej wykonania budżetu gminy za 2021 rok oraz wniosku w sprawie 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu 
gminy za 2021 rok,

5) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku 
o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu 
wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2021 rok,

6) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 
2021 rok,

7) rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Ciechanowca.

3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:
1) zmian w budżecie gminy na 2022 rok,
2) zmieniająca uchwałę Nr 89/XVIII/12 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 23 

kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca”,

3) zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce 
w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży 
z terenu gminy Ciechanowiec”,

4) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 
Ciechanowiec,

5) pozostawienia petycji bez rozpatrzenia,
6) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.
4. Sprawozdanie z działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu 

i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu.
5. Przygotowanie kąpieliska „Wyspa” do sezonu letniego 2022 r.
6. Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków 

i Petycji w 2021 roku.
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
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8. Sprawy różne i wnioski.
9. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Radni otrzymali 
proponowany porządek obrad i zapytał, czy zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie 
proponowany porządek obrad.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że proponowany 
porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad pkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie 
protokołu z XL sesji bez odczytania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Głosowano wniosek w sprawie:
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XL sesji 
został przyjęty jednogłośnie.
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Ad pkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie 
z pracy Burmistrza między sesjami i poprosił Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza 
Święckiego o przedstawienie sprawozdania.

W sprawozdaniu z prac między sesjami Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki 
poinformował, że:

1) 27 kwietnia został złożony wniosek do Ministra Sportu i Turystyki 
o dofinansowanie Zadania Inwestycyjnego w Ramach Programu Sportowa 
Polska - Program Rozwoju Lokalnej Infrastruktury Sportowej Edycja 2022 na 
przebudowę stadionu w Ciechanowcu. Wnioskowana kwota to 3,6 mln zł;

2) 29 kwietnia został złożony wniosek o dofinansowanie projektu pn. „Poprawa 
bezpieczeństwa pieszych na terenie miasta Ciechanowiec” ze środków 
Funduszu Spójności w ramach Programu Infrastruktura i Środowisko 2014-
2020 w zakresie:
- wykonania czterech wyniesionych przejść dla pieszych z doświetleniem za 
pomocą fotowoltaiki - skrzyżowanie ulic Szkolna – Wojska Polskiego – 
Kazimierza Uszyńskiego,
- wykonania dwóch przejść wyniesionych z doświetleniem zasilanym za 
pomocą fotowoltaiki - skrzyżowanie ul. Pińczowskiej z ul. M. Konopnickiej,
- ustawienia barierek ochronnych typu „olsztyńskie” – ul. Szkolna 
w zbliżeniu do ul. 11-Listopada.
(Ogólna wartość projektu wynosi 495 tyś. zł, w tym wnioskowana wartość 
dofinansowania 420.750,00 zł);

3) 29 kwietnia podpisano umowę z firmą NPI Damian Mielnik z Węgorzewa na 
opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego w zakresie przebudowy 
dróg gminnych na terenie miasta i gminy Ciechanowiec:
- „Przebudowę odcinka (bocznego) drogi gminnej ul. Czyżewska 
w miejscowości Ciechanowiec” za cenę brutto 14.637,00 zł,
- „Przebudowę odcinka drogi gminnej  Nr 108854B  w miejscowości 
Nowodwory (Ciasne)” za cenę brutto 42.804,00 zł;

4) 29 kwietnia Wojewoda Podlaski wręczył promesy na kupno 15 nowych wozów 
ratowniczo-gaśniczych dla 14 podlaskich jednostek Ochotniczych Straży 
Pożarnych. Z terenu gminy Ciechanowiec promesę na kwotę 200 tys. złotych 
otrzymała OSP Bujenka. Uroczyste wręczenie odbyło się w siedzibie Komendy
Wojewódzkiej PSP w Białymstoku;

5) 29 kwietnia w wyniku zapytania ofertowego została podpisana z firmą NPI 
Damian Mielnik z Węgorzewa umowa na opracowanie dokumentacji 
projektowo – kosztorysowej na:
- przebudowę drogi/ciągu pieszo-jezdnego - ul. Ogrodowa w m. Ciechanowiec 
nr ewid. 2457, 2841 i 2453/4  - za cenę brutto 48.093,00 zł, 
- przebudowę odcinka drogi gminnej ul. Ralkowa w Ciechanowcu nr ewid. 201 
– za cenę brutto 29.151,00 zł,
- przebudowa odcinka drogi gminnej/ciągu pieszo-jezdnego (łącznik ul. 
Ralkowej z ul. Uszyńską w Ciechanowcu ) nr ewid. 3080 - 47.478,00 zł;
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6) 3 maja - odbyły się uroczystości upamiętniające 231 rocznicę uchwalenia 
Konstytucji 3 Maja, które zostały połączone z Gminnymi Obchodami Dnia 
Strażaka z udziałem 9 jednostek OSP z gminy Ciechanowiec.
Obchody  rozpoczęły się akademią w sali widowiskowej Miejskiej Biblioteki 
Publicznej. Akademię przygotowali nauczyciele i młodzież z Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących i Zawodowych w Ciechanowcu. 
Następnie w kościele pw. Trójcy Przenajświętszej została odprawiona msza 
święta w intencji Ojczyzny, po której poczty sztandarowe, delegacje 
i uczestnicy uroczystości przeszli pod pomnik Papieża Jana Pawła II, gdzie 
przedstawiciele samorządowych władz, instytucji, stowarzyszeń i zakładów 
pracy złożyli wieńce i wiązanki kwiatów;

7) 12 maja zakończyła się kontrola na zakończenie realizacji projektu pn. 
„Rozbudowa i modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie miasta 
Ciechanowiec”, realizowanego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020. 
W trakcie kontroli nie stwierdzono uchybień/nieprawidłowości;

8) W trakcie opracowania jest wniosek o dofinansowanie operacji typu „Budowa 
lub modernizacja dróg lokalnych” objętego Programem Rozwoju Obszarów 
Wiejskich na lata 2014-2020 w zakresie przebudowy odcinka bocznego drogi 
gminnej ul. Czyżewska w Ciechanowcu oraz przebudowy odcinka drogi 
gminnej Nr 108854B w m. Nowodwory (tzw. „Ciasne”). Wysokość 
dofinansowania w ramach konkursu wynosi 63,63 % kosztów 
kwalifikowalnych;

9) 19 maja ogłoszono zapytanie ofertowe na „Wykonanie rocznych przeglądów 
technicznych obiektów budowlanych znajdujących się w zasobie gminy". 
Termin składania ofert upłynął 26 maja. Wpłynęło 11 ofert. Trwa ich 
weryfikacja;

10) 19 maja podpisano 3 umowy  o  dofinansowanie zadań realizowanych 
w ramach programu wieloletniego „Senior +" na lata 2021-2025 edycja 2022 :
- Moduł I „ Utworzenie i wyposażenie Klubu Senior + w Czajach Wólce  
w wysokości 200 000 zł. 
- Moduł II „Zapewnienie funkcjonowania Klubu Senior+ w Ciechanowcu" 
w wysokości 57 510,00 zł.
- Moduł II „Zapewnienie funkcjonowania Klubu Senior + w Wojtkowicach 
Starych" w wysokości 21 870, 00 zł;

11) 20 maja odbyła się wycieczka do Warszawy w której udział wzięli uczestnicy 
Klubu Senior w Ciechanowcu. Seniorzy spotkali się z poseł na Sejm RP 
Panią Aleksandrą Szczudło. Celem wyjazdu było zwiedzenie Sejmu;

12) 24 maja ogłoszony został konkurs na stanowisko dyrektora Przedszkola 
w Ciechanowcu oraz konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Łempicach. Oferty należy składać w terminie do 9 czerwca 2022 r. do godz.
15.30;

13) 26 maja ogłoszono zapytanie ofertowe na zakup i dostawę 17 szt. laptopów 
w ramach projektu Cyfrowa Gmina – Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich 
w rozwoju cyfrowym – „Granty PPGR". Laptopy trafią do dzieci oraz wnuków 
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osób które pracowały niegdyś w zlikwidowanym, państwowym 
przedsiębiorstwie gospodarki rolnej, i pozytywnie przeszły weryfikację 
w KOWR;

14) 26 maja Burmistrz wziął udział w V Zjeździe Oddziału Wojewódzkiego 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Województwa Podlaskiego, podczas
którego strażacy-ochotnicy województwa podlaskiego podsumowali 
pięcioletnią kadencję związku OSP.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono. 

Ad pkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje 
i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie 
między sesjami  interpelacje nie wpłynęły i zapytał, czy Radni zgłaszają w tej chwili 
interpelacje lub zapytania. 
Nie zgłoszono.

Ad pkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Raport o stanie 
Gminy Ciechanowiec za 2020 rok.

Ad pkt 6 ppkt 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Raport o stanie 
Gminy Ciechanowiec za 2020 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie Raportu o stanie Gminy Ciechanowiec za 
2020 rok. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 
Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2021 rok jest bardzo obszernym 
dokumentem i szczegółowe zapoznanie z nim trwałoby pewnie około kilku godzin. 
Dodał, że Radni Rady Miejskiej zostali zapoznali z dokumentem, ponieważ był on 
omawiany na Komisjach. 

Burmistrz poinformował, że Raport o stanie Gminy Ciechanowiec za 2021 rok 
zawiera 12 rozdziałów. Pierwszym rozdziałem jest ogólna charakterystyka gminy 
Ciechanowiec, która zakłada położenie, użytkowanie gruntów, insygnia, herb, flagę, 
władze Gminy, organy Gminy, Urząd Miejski, strukturę organizacyjną Gminy, 
jednostki organizacyjne Gminy, Ośrodek Pomocy Społecznej, Przedsiębiorstwo 
Robót Komunalnych FARE sp. z o. o., Ciechanowiecki Ośrodek Kultury i Sportu 
(COKiS), Miejską Bibliotekę Publiczną, szkoły podstawowe i przedszkola, Akademię 
Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu, jednostki pomocnicze Gminy, Osiedla 
w 2021 roku, Sołectwa w 2021 roku oraz fundusz sołecki. Drugi rozdział dotyczy 
demografii. Burmistrz poinformował, że ludność gminy Ciechanowiec ciągle się 
zmniejsza. Jest więcej zgonów niż urodzeń. Większość młodych ludzi wyjeżdża 
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w poszukiwaniu pracy. Liczba mieszkańców z roku na rok zarówno w mieście jak i na
wsi maleje. Trzeci rozdział dotyczy budżetu gminy. Czwarty rozdział mówi o gruntach 
i nieruchomościach gminnych. Jest to wykaz wszystkich działek, które są 
w dzierżawach wieczystych oraz użytkowaniu wieczystym. Następnie w Raporcie 
mowa jest o infrastrukturze technicznej. Burmistrz poinformował, że negatywną 
rzeczą jest zły stan kanalizacji w mieście oraz zły stan wody we wsi Radziszewo-
Sieńczuch.  Niezbędny jest remont oczyszczalni ścieków w Ciechanowcu jak również
stacji uzdatniania wody w mieście.  W Ciechanowcu położone są drogi wojewódzkie, 
powiatowe i gminne. Najmniej jest dróg wojewódzkich, ponieważ tych 3, zaś drogi 
powiatowe liczą łącznie ponad 100 km. Kolejnym rozdziałem jest zagospodarowanie 
przestrzenne gminy. W chwili obecnej uchwalony jest jeden plan zagospodarowania 
przestrzennego, który dotyczy centrum miasta. Burmistrz poinformował, że 
w przygotowaniu są kolejne trzy plany zagospodarowania przestrzennego. Dodał, że 
wierzy w to, iż jeszcze obecna Rada Miejska zdąży te plany uchwalić. Zaczęto 
przygotowania czwartego planu zagospodarowania, który dotyczył będzie terenów 
inwestycyjnych położonych przy obwodnicy Ciechanowca. Kolejny rozdział dotyczy 
inwestycji. W ósmym rozdziale opisane zostały wszystkie kwestie dotyczące pomocy 
społecznej i bezpieczeństwa mieszkańców. Pomoc społeczna w Ciechanowcu 
realizuje wiele programów takich jak np.: Program „Wspieraj Seniora”, Stypendia, 
Środowiskowy Dom Samopomocy, Klub Seniora w Ciechanowcu, Klub Seniora 
w Wojtkowicach Starych, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
Działalność Komisji w roku 2021, Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na lata 
2017-2020, Zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w 2021 roku, Program 
Operacyjny Pomoc Żywnościowa 2014-2020, Gospodarka mieszkaniowa 
i komunalna, Bezpieczeństwo mieszkańców, Ochotnicza Straż Pożarna, Policja, 
Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt. Odnośnie kolejnego rozdziału dotyczącego oświaty Burmistrz 
poinformował, że w gminie Ciechanowiec znajdują się dwie Szkoły Podstawowe. 
Jedna położona jest w Ciechanowcu, natomiast druga w Łempicach. Szkoły 
wymagają dużego dofinansowania jeżeli chodzi o remonty wewnątrz. Zostały złożone
do „Polskiego Ładu” dwa wnioski na Łempice oraz jeden na Ciechanowiec. 
Prawdopodobnie w poniedziałek odbędzie się rozstrzygnięcie złożonych wniosków. 
Burmistrz poinformował, że budynek Przedszkola wymaga wykonania elewacji. 
Akademia Odkrywców, czyli Żłobek Miejski w Ciechanowcu został oddany do użytku 
w ubiegłym roku. Zainteresowanie Żłobkiem jest bardzo duże. Odnośnie kolejnego 
rozdziału, którym jest kultura i turystyka Burmistrz poinformował, że cały czas mówi 
się, że Ciechanowiec jest miastem turystycznym. Dodał, że Dyrektor COKiS stara się
działać w tym zakresie, jednak ciągle jest to za mało z racji tego, że nie został 
jeszcze wyremontowany stadion. Mało jest również atrakcji, które przyciągają 
turystów do Ciechanowca. Burmistrz dodał, że ma pomysły jak można rozwinąć 
turystykę, jednak są one bardzo kosztowne i może uda się zrealizować chociaż 
część z nich w nowej perspektywie finansowej. Na terenie gminy Ciechanowiec 
działa ponad 50 organizacji pozarządowych, łącznie z Ochotniczymi Strażami 
Pożarnym. Burmistrz poinformował, że jest bardzo zadowolony z działalności OSP 
i podziękował wszystkim jednostkom za dobrą współpracę. Burmistrz poinformował, 
że bardzo fajnie działają również wszystkie Koła Gospodyń Wiejskich. Raport 
o stanie gminy Ciechanowiec zawiera analizę SWOT, czyli szanse i zagrożenia dla 
gminy Ciechanowiec. Zarówno szans jak i zagrożeń jest dużo.  Burmistrz dodał, że 
są dwa wnioski do realizacji na przyszłość. Pierwszym z nich jest rozwój 
gospodarczy, a więc pozyskanie przedsiębiorców, którzy chcieliby zainwestować 
i rozwinąć swoją działalność w Ciechanowcu. W związku z tym niezbędne jest 
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podjęcie pracy mającej na celu wyznaczenie terenów inwestycyjnych. Burmistrz w 
dniu dzisiejszym został zaproszony na ul. Drohicką do nowego zakładu pracy, który 
zostanie już wkrótce otwarty. Kolejnym wnioskiem jest stan kanalizacji i jakość wody 
w gminie. Budowa nowej stacji uzdatniania wody jest inwestycją niezbędną, która 
musi zostać zrealizowana do końca tej kadencji. Złożony został wniosek na budowę 
stacji uzdatniania wody we wsi Pobikry. W chwili obecnej zadłużenie gminy wynosi 
5 900 000,00 zł. 

Ad pkt 6 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: debata nad 
przedstawionym Raportem.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował Burmistrzowi 
Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiemu za przedstawienie Raportu o stanie gminy 
Ciechanowiec i otworzył debatę nad przedstawionym Raportem. 
Przewodniczący poinformował, że Radni mogą zabierać głos w debacie bez 
ograniczeń.  W debacie nad Raportem o Stanie Gminy mogą brać również udział 
mieszkańcy Gminy Ciechanowiec, pod warunkiem że do dnia poprzedzającego sesję
złożyli pisemny wniosek deklarujący udziału w debacie. Takich wniosków nie było.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych 
chciałby zabrać głos. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Antoni Malinowski, który 
poinformował, że Radni są bardzo zadowoleni, że Burmistrz myśli o przyszłości 
i rozwoju gminy Ciechanowiec. Dodał, żeby promować oczyszczalnie przydomowe 
na wsiach. Radny podziękował, ze wszystkie inwestycje, które zostały do tej pory 
zrealizowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś z Radnych 
chciałby jeszcze zabrać głos. 
Głosu nie zabrano.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zamknął debatę nad Raportem 
o stanie gminy Ciechanowiec za 2021 rok. 

Ad pkt 6 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: podjęcie uchwały 
w sprawie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 
zaufania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie 
Gminy Ciechanowiec i projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Ciechanowca wotum zaufania były przedmiotem obrad wszystkich Komisji Rady 
Miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt 
Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenie 
Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że Raport o Stanie 
Gminy Ciechanowiec jest podsumowaniem działalności Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego za rok poprzedni.  Realizując zadania Burmistrz w ubiegłym 
roku dysponował prawie 50 000 000,00 zł budżetem. Z dużym zaangażowaniem 
podejmował wiele działań, które przyczyniły się do poprawy sytuacji i rozwoju naszej 
gminy. Na zadania inwestycyjne pozyskał blisko 8 000 000,00 zł. Należy podkreślić 
również fakt bardzo dobrej współpracy Burmistrza z Radą Miejską. Burmistrz 
szczegółowo i obszernie informował Radę Miejską na posiedzeniach Komisji, 
wyjaśniał i przedstawiał swoje zamierzenia. W ubiegłym roku oprócz zadań 
inwestycyjnych zostały złożone wnioski, na które pozyskano środki i właśnie w roku 
bieżącym inwestycje te są realizowane. W związku z tym oceniając Raport o Stanie 
Gminy i działalność Burmistrza Ciechanowca w roku ubiegłym zwracam się do 
Państwa Radnych Rady Miejskiej o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca wotum 
zaufania.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum zaufania. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że Rada Miejska 
w Ciechanowcu udzieliła Burmistrzowi Ciechanowca Eugeniuszowi Święckiego 
wotum zaufania za 2021 rok jednogłośnie.

Uchwała Nr 321/XLI/22 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ciechanowca wotum 
zaufania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.
Ad pkt 7

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Marek  Karolewski  otworzył  punkt:  Rozpatrzenie
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok i ocena wykonania budżetu.

Ad pkt 7 ppkt 1
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2021 rok oraz sprawozdania 
finansowego za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej  Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
za 2021 rok oraz sprawozdania finansowego za 2021 rok. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 
dochody planowane w wysokości 49 000 498 ,00 zł w roku 2021 wykonano na kwotę 
54 207 560,00 zł. Wysokie wykonanie dochodów jest wynikiem wpływów w ciągu 
roku środków w wysokości 3 310 000,00 zł otrzymanych na przebudowę dróg 
gminnych oraz 3 000 000,00 zł środków z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Mieszkalnictwa, czyli na założenie spółki Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej na 
budowę bloku komunalnego w Ciechanowcu. W dniu 1 czerwca zostanie podpisana 
umowa i gmina Ciechanowiec przystąpi do realizacji tego zadania. Gmina 
Ciechanowiec otrzymała również 2 456 200,00 zł z budżetu państwa na przebudowę 
kanalizacji sanitarnej. Wydatki planowane w wysokości 55 619 997,00 zł wykonano 
na kwotę 44 002 236,00 zł i nie jest to 100 % wykonania budżetu z uwagi na to, że 
część zadań nie została wykonana w ubiegłym roku, a realizacja ich została 
przeniesiona na rok bieżący, dlatego też nie zostały wydatkowane wszystkie środki. 
W okresie sprawozdawczym, czyli za 2021 rok spłacono raty kredytu w wysokości 
1 800 000,00 zł. Planowane przychody wykonano na kwotę 7 201 014,00 zł. 
W trakcie roku budżetowego planowano do zaciągnięcia kredyt długoterminowy 
w kwocie 6 500 000,00 zł ale ostatecznie zrezygnowano z jego zaciągnięcia. Wobec 
powyższego zadłużenie gminy z tytułu kredytów na dzień 31 grudnia 2021 wynosiło 
5 900 000,00 zł. Planowany niedobór budżetu w kwocie 6 121 000,00 zł nie został 
wykonany, a wynik finansowy za 2021 rok jest dodatni i zamknął się nadwyżką 
w kwocie 10 185 191,00 zł. Na koniec okresu sprawozdawczego budżet gminy nie 
posiadał żadnych zobowiązań wymagalnych, natomiast zobowiązania niewymagalne
wynosiły łącznie 1 249 067,00 zł. Jest to dodatkowe wynagrodzenie roczne, tzw. 
trzynastki dla jednostek budżetowych, które należało wypłacić w roku 2022. 
W ramach dochodów majątkowych gmina w roku ubiegłym otrzymała 13 094 414,00 
zł. Wydatki majątkowe planowane w kwocie 20 425 554,00 zł zrealizowano na 
11 195 000,00 zł. W ramach tych środków została zrealizowana dokumentacja na 
modernizację stacji uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch – 64 000,00 zł; 
rozbudowa drogi gminnej we wsi Wojtkowice-Glinna – 699 735,00 zł; przebudowa 
i budowa ul. Sienkiewicza - 368 626,00 zł; rozbudowa drogi gminnej w miejscowości 
Ciechanowczyk – 256 696,00 zł; rozbudowa drogi gminnej we wsi Przybyszyn – 
855 872,00 zł; budowa ul. Podlaskiej w Ciechanowcu - 31 000,00 zł; przebudowa 
odcinka drogi gminnej w miejscowości Dąbczyn – 1 374 093,00 zł; rozbudowa 
odcinka drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka o długości 947 m - 733 658,00 zł; 
rozbudowa odcinka drogi gminnej we wsi Czaje-Wólka o długości 797 m - 
401 580 000,00 zł; przebudowa ul. Kuczyńskiej – 264 140,00 zł; przebudowa ul. 
Spółdzielczej – 20 000,00 zł; przebudowa ul. Armii Krajowej – 13 000,00 zł; 
rozbudowa drogi gminnej na odcinku Koce-Schaby – Kobusy – 454 174,00 zł; zakup 
gruntów niezbędnych do realizacji robót inwestycyjnych – 15 800,00 zł; realizacja 
unijnego projektu door-to-door – 191 936,00 zł; wykonanie i montaż windy w Szkole 
Podstawowej – 19 803,00 zł; wykonanie kompleksowych remontów w budynkach 
szkół – 44 280,00 zł; wykonanie parkingu na terenie Szkoły Podstawowej 
w Łempicach – 33 000,00 zł; zakup do Szkoły Podstawowej w Ciechanowcu i Szkoły 
Podstawowej w Łempicach wyposażenia pracowni w ramach realizacji Projektu 
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„Laboratoria Przyszłości” -129 298,00 zł; wykonanie podjazdu wraz z ciągami 
komunikacyjnym przy Przedszkolu w Ciechanowcu - 225 374,00 zł; 
zagospodarowanie placu wokół budynku Przedszkola – 205 788,00 zł; uruchomienie 
i pierwsze wyposażenie Klubu Seniora we wsi Wojtkowice Stare – 636 743,00 zł; 
uruchomienie i pierwsze wyposażenie Żłobka Miejskiego – 1 290 829,00 zł; 
rozbudowa oświetlenia ulicznego na ul. Uszyńskiej, we wsi Wojtkowice-Dady oraz 
wymiana oświetlenia na ledowe w mieście - 884 038,00 zł; zakup do podległego 
samorządowego zakładu budżetowego wozu asenizacyjnego i koparki – 643 687,00 
zł; modernizacja Stadionu Miejskiego w Ciechanowcu – 41 820,00 zł. 
Ponadto w ramach wydatków majątkowych w 2021 roku z budżetu gminy 
przekazano celowe dotacje majątkowe w łącznej kwocie 1 022 000,00 zł, z tego 
956 000,00 zł dla Powiatu Wysokomazowieckiego, jako pomoc finansową na 
dofinansowanie rozbudowy dróg powiatowych; 6 000,00 zł dla Komendy 
Wojewódzkiej Policji w Białymstoku; 30 000,00 zł dla Szpitala Ogólnego w Wysokiem
Mazowieckiem; 30 000,00 zł dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Trójcy 
Przenajświętszej w Ciechanowcu na dofinansowanie przeprowadzenia badań 
konserwatorskich zabytkowego kościoła. Plan wydatków 30 sołectw w ramach 
funduszu sołeckiego wynosił ogółem 393 945,00 zł. W roku 2021 zrealizowano go na
kwotę 327 228,00 zł, co stanowi 83 %. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionych sprawozdań.
Nie zgłoszono.

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.
Sprawozdanie finansowe za 2021 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad pkt 7 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 
z informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2021 
roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o przestawienie informacji o stanie mienia komunalnego gminy wg 
stanu na dzień 31 sierpnia 2021 roku.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zmiany w wykazie mienia 
komunalnego kształtowały się następująco. Jeżeli chodzi o grunty to wartość gruntów
zmniejszyła się o sprzedaż dwóch działek o wartości 525 461,87 zł, natomiast 
zwiększenie dotyczyło wyłącznie wykupu działek na poszerzenie pasa drogowego ul.
Podlaskiej, ul. Armii Krajowej, ul. Spółdzielczej drogi w miejscowości Dąbczyn, 
Przybyszyn i Czaje-Wólka. Wartość inwestycji dróg gminnych uległa zwiększeniu 
o kwotę 5 570 440,00 zł. Wartość inwestycji budowy oświetlenia drogowego uległa 
zwiększeniu o kwotę 982 056,00 zł. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionej informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacją o stanie mienia komunalnego gminy wg stanu na dzień 31 grudnia 2021 
roku stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Ad pkt 7 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 
z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 
Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie 
z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 r. zostało przedłożone 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku, która wyraziła pozytywną opinię.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał uchwałę Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Ciechanowca sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 
Burmistrza Ciechanowca sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 r. stanowi 
załącznik nr 8 do protokołu. 

Ad pkt 7 ppkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: przedstawienie 
przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu opinii dot. wykonania 
budżetu gminy za rok 2021 oraz wniosku w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu gminy za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że sprawozdanie 
z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 rok badała również Komisja 
Rewizyjna Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Anetę Joannę Czarnecką o przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu 
Gminy Ciechanowiec za 2021 rok w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Ciechanowca z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka odczytała opinię 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ciechanowcu dotyczącą wykonania budżetu 
gminy za 2021 rok.
 
Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka odczytała wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2021 rok.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
Wniosek o udzielenie Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2021 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Ad pkt 7 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: zapoznanie 
z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 
Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2021 rok.
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Przewodniczący Rady Miejskie Marek Karolewski odczytał opinię Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym 
przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 
absolutorium za 2021 rok. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonym przez 
Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Ciechanowcu wniosku o udzielenie 
Burmistrzowi Ciechanowca absolutorium za 2020 rok stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu.

Ad pkt 7 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Ciechanowiec za 2021 rok.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt 
Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 rok.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 
Gminy Ciechanowiec za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 rok.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 
rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
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Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że chwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 322/XLI/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Ciechanowiec za 2021 rok stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu.

Ad pkt 7 ppkt 7

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Ciechanowca za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanych do projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju  Gospodarczego Zygmunt 
Józef Kosk poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał i poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 
2021 rok.

Głosowano w sprawie:
rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XLI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 maja 2022 roku

str.14



Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o wyjście na środek.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski w imieniu własnym oraz całej 
Rady Miejskiej pogratulował Burmistrzowi wykonanej pracy w minionym roku. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że to 
absolutorium nie jest tylko dla niego ale dla całej Rady Miejskiej. Dodał, że jest tylko 
organem wykonawczym i wykonuje zadania, które Rada Miejska przyjmie do 
realizacji. Funkcja Burmistrza jest jedyną instytucją, która podlega publicznej ocenie. 
Miło jest, jeśli ta ocena jest rzeczywiście maksymalna. Burmistrz podziękował 
wszystkim osobom, które przyczyniły się do tego sukcesu i realizacji budżetu w 2021 
roku.  Rok 2021 nie był rokiem łatwym, ponieważ była pandemia COVID-19 
i w związku z tym pojawiało się wiele trudności związanych z realizacją budżetu. Nie 
wszystko wychodziło tak, jak było zaplanowane. Burmistrz podziękował również 
wszystkim jednostkom organizacyjnym, sołtysom, strażakom, dyrektorom jednostek, 
kierownikom oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego na czele z Sekretarz 
Gminy Anną Czapkowską, Skarbnik Gminy Jadwigą Koc, Kierownik Referatu 
Organizacyjnego Magdaleną Kondraciuk. Dodał, że gdyby nie pracownicy Urzędu 
oraz kierownicy jednostek to nie byłoby takiego sukcesu. Ogromny sukces dla 
realizacji budżetu wniosła praca Dyrektor OPS Marzeny Kryńskiej, która pisze 
i realizuje różne projekty. Burmistrz podziękował również za realizację budżetu 
Skarbnik Gminy Jadwidze Koc, bo gdyby nie jej solidna praca nad budżetem to 
również nie byłoby takiego efektu jak jest w chwili obecnej. Burmistrz dodał, że na 
Komisjach Rady Miejskiej wszystkie inwestycje są dokładnie analizowane i często 
dochodzi do sporów. Poinformował, że Radni często mają odmienne zdanie i nie 
zawsze są zadowoleni z wniosków przez niego przedstawianych. Zadaniem 
Burmistrza jest realizacja budżetu oraz czuwanie nad nim. Poinformował, że nie 
chciałby dopuścić do sytuacji, żeby gmina była zadłużona tak mocno, że 
w przyszłości nie będzie mogła zaciągnąć kredytu. Dodał, że należy pracować tak, 
żeby społeczeństwo było zadowolone i cały czas w tym kierunku będzie zmierzał. 
Szczególne podziękowania Burmistrz złożył Przewodniczącemu Rady Miejskiej, który
bardzo dobrze prowadzi sesje Rady Miejskiej. Powiedział, że współpraca 
z Przewodniczącym to czysta przyjemność.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski, który podziękował za 
pozytywną opinię o nim, jak i o wszystkich Radnych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zabrać 
głos. 

Głos zabrała Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 2 Wiesława Karolewska, która 
w imieniu całego Osiedla Nr 2 w Ciechanowcu złożyła Burmistrzowi Ciechanowca 
serdeczne gratulacje za uzyskane wotum zaufania oraz absolutorium za całą 
działalność w 2021 roku. Jednocześnie podziękowała za wszystkie zadania 
zrealizowane w ubiegłym roku, które służą społeczności lokalnej, mieszkańcom 
miasta i gminy Ciechanowiec i nie tylko. W szczególności Przewodnicząca 
podziękowała, za zadania zrealizowane w części miasta, na której znajduje się 
Osiedle Nr 2. Były to inwestycje duże, takie jak uruchomienie Żłobka, z którego 
korzystają mieszkańcy z całej gminy ale był też szereg inwestycji mniejszych, jednak 
równie ważnych z punktu widzenia mieszkańców, którzy z nich korzystają, Na koniec 
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swojej wypowiedzi Przewodnicząca jeszcze raz złożyła Burmistrzowi Ciechanowca 
gratulacje za uzyskane absolutorium i za całokształt swojej działalności w ubiegłym 
roku i wyraziła nadzieję, że w roku bieżącym uda się zrealizować kolejne zadania 
budujące nasze małe miasteczko, a tych zadań zaplanowanych na ten rok jest 
bardzo dużo. Dziękując za pracę i za zadania wykonane w roku minionym w imieniu 
Zarządu Osiedla Nr 2 Przewodnicząca życzyła Burmistrzowi Ciechanowca 
powodzenia oraz dalszej pracy na rzecz mieszkańców miasta i gminy Ciechanowiec.

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował 
Przewodniczącej Zarządu Osiedla Nr 2 za miłe słowa. Dodał, że są one bardzo 
budujące.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 

Głos zabrała Radna Agata Koc, która w imieniu społeczności wiejskiej serdecznie 
podziękowała za wszystkie zrealizowane inwestycje na terenach wiejskich. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który odnośnie terenów wiejskich poinformował,
że tereny zachodniej strony gminy rzeczywiście uległy znacznej poprawie. Wykonać 
należy jeszcze drogę Ciechanowiec – Perlejewo. W związku z tym przyszedł czas na
stronę wschodnią i inwestycje te znajdą się w budżecie na przyszły rok. 

Głos zabrała Radna Aneta Joanna Czarnecka, która również podziękowała za dobrą 
współpracę. Dodała, że być może zostaną rozpoczęte inwestycje na tzw. ‘polskiej 
stronie’. Podziękowała za nowe oświetlenie na ulicy Uszyńskiej. Poinformowała, że 
jest to jej pierwsza kadencja jako radnej i musi przyznać, że patrząc na pracę 
Burmistrza to widać, że wszędzie zachowany jest porządek, co jest bardzo dobre. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który podziękował Radnej za
miłe słowa i poinformował, że niedługo zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 
brakującego oświetlenia na ul. Świerkowej i brakujących trzech słupów na ul. 
Czyżewskiej. Wymienione zostanie również światło na ledowe na pozostałych 
ulicach. Ogłoszony zostanie przetarg na wymianę całego oświetlenia we wsi 
Radziszewo-Króle. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos.

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwracając się do Burmistrz powiedział, 
żeby klamki, które udało się Burmistrzowi otwierać do tej pory, otwierały się cały 
czas. Radny życzył Burmistrzowi w imieniu swoim oraz całej Rady Miejskiej 
wszystkiego dobrego na przyszłość. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 
Głos zabrał Rady Sejmiku Województwa Podlaskiego Jerzy Leszczyński, który 
poinformował, że jako mieszkaniec Ciechanowca chciał uczestniczyć w sesji, na 
której jest podsumowanie pracy za ubiegły rok oraz przedstawienie planów na 
przyszłość. Radny pogratulował Burmistrzowi Ciechanowca uzyskania wotum 
zaufania i absolutorium za 2021 rok. Dodał, że jest Radnym Sejmiku z opozycji ale 
współpracuje zarówno z Zarządem jak i Marszałkiem, rozmawia o problemach 
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Ciechanowca i okolicznych gmin. Samorząd Województwa Podlaskiego akceptuje 
wszystkie propozycje, które płyną ze strony Radnych Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
jak i Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego. Na ostatniej Sesji Sejmiku 
Województwa Podlaskiego została uchwalona dotacja w wysokości 500 000,00 zł na 
dokończenie wymiany oświetlenia w gminie Ciechanowiec. Odbędzie się również 
głosowanie za udzieleniem dotacji na renowację zabytków, dla Kół Gospodyń 
Wiejskich oraz dla Ochotniczych Straży Pożarnych. Radny dodał, że dla niego 
ważnym zadaniem była poprawa dróg wojewódzkich na terenie gminy Ciechanowiec.
Najważniejszą inwestycją dla gminy Ciechanowiec, która otworzy obszary 
inwestycyjne jest obwodnica Ciechanowca. Niedługo odbędzie się uroczyste 
podpisanie umowy na wykonanie tego zadania. Rozwój Ciechanowca wymaga nie 
tylko działań infrastrukturalnych ale również dobrej współpracy z przedsiębiorcami, 
którzy otwierają swoją działalność na terenie gminy Ciechanowiec. Radny dodał, że 
trzeba jeszcze bardziej rozwinąć Ciechanowiec pod względem turystycznym. 
Korzystając z okazji Radny podziękował za udzielaną pomoc obywatelom Ukrainy. 
Na koniec swojej wypowiedzi Radny z okazji Dnia Samorządowca podziękował za 
włożoną pracę i życzył dalszych sukcesów, ponieważ praca samorządowca jest 
pracą trudną. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce jeszcze 
zabrać głos. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że 
podczas rozmowy z Marszałkiem Województwa Podlaskiego nigdy nie odczuł, że 
Radny Jerzy Leszczyński jest z opozycji. Burmistrz podziękował za wsparcie dla 
gminy Ciechanowiec. Podziękował również wszystkim Radnym Sejmiku 
Województwa Podlaskiego oraz Radnym Powiatu Wysokomazowieckiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski ogłosił 10-minutową przerwę.
Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski wznowił obrady XLI Sesji Rady 
Miejskiej po przerwie. 

Uchwała Nr 323/XLI/22 w sprawie rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ciechanowca za 2021 rok stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu.

Ad pkt 8 ppkt 1

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Burmistrza Ciechanowca 
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały.

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że zmiany w budżecie 
dotyczą dochodów i wydatków. Na dochody składa się pozyskanie dotacji na 
oświetlenie ledowe w wysokości 500 000,00 zł; 66 176,00 zł - refundacja kosztów 
poniesionych w 2021 roku na projekt door-to-door; 10 444,00 zł - środki z budżetu 
państwa na świadczenia usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania; 79 380,00 zł - 
środki z budżetu państwa na dofinansowanie bieżącego funkcjonowania dwóch 
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Klubów Seniora w Ciechanowcu i Wojtkowicach Starych oraz 836 019,00 zł - środki z
Funduszu Pomocy dla obywateli Ukrainy. Wydatki: 64 000,00 zł to przeniesienie 
środków własnych gminy na konieczne remonty dróg gminnych; 37 000,00 zł na 
opracowanie dokumentacji na przebudowę ul. Ralkowej, łącznik ul. Ralkowej i ul. 
Uszyńskiej; 250 000,00 zł na wykup gruntów pod poszerzenie pasów drogowych przy
ul .Podlaskiej, Armii Krajowej, Sienkiewicza, drogi we wsi Dąbczyn i Przybyszyn; 
116 000,00 zł na ekwiwalenty wypłacane kwartalnie członkom gminnych jednostek 
Ochotniczych Straży Pożarnych; 220 000,00 zł środki własne gminy stanowiące 
dofinansowanie zakupu samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki Ochotniczej
Straży Pożarnej w Bujence; 600 000,00 zł to planowane środki własne gminy na 
przebudowę Stadionu Miejskiego, które przeniesiono na inne wydatki bieżące 
i majątkowe . 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanej na posiedzeniach Komisji do projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok o treści zgodnej 
z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie gminy na 2022 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 324/XLI/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi 
załącznik nr  14 do protokołu.
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Ad pkt 8 ppkt 2

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 89/XVIII/12 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 23 kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu 
„Honorowy Obywatel Ciechanowca”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że zmiany w uchwale z dnia 23 
kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca” dokonuje się z uwagi na stworzenie możliwości wyróżnienia także 
mieszkańców gminy Ciechanowiec, którzy przynoszą jej zaszczyt lub szczególnie się
dla niej zasłużyły. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanej na posiedzeniach Komisji do projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego większością 
głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę Nr 89/XVIII/12 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 
23 kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca” o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr 89/XVIII/12 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 23 
kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu „Honorowy Obywatel 
Ciechanowca”. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna Sylwia 
Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Przemysław Dybowski, Włodzimierz Słonecki
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NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów.

Uchwała Nr 325/XLI/22 zmieniająca uchwałę Nr 89/XVIII/12 Rady Miejskiej 
w Ciechanowcu z dnia 23 kwietnia 2012 r. w sprawie Regulaminu nadawania tytułu 
„Honorowy Obywatel Ciechanowca” stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad pkt 8 ppkt 3

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za 
szczególne osiągnięcia w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że ustawa o systemie oświaty 
umożliwia wspieranie edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w drodze utworzenia 
programów lokalnych. Program taki został uchwalony uchwałą 31 stycznia 2021 r. 
Podjęcie tego projektu uchwały przyczyni się w szczególności do wzrostu motywacji 
uczniów i większej aktywności w podejmowaniu wyzwań związanych 
z uczestnictwem w konkursach, olimpiadach przedmiotowych, czy też konkursach 
artystycznych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanej na posiedzeniach Komisji do projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia 
w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z 
terenu gminy Ciechanowiec” o treści zgodnej z przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
zasad udzielania stypendiów uczniom za szczególne osiągnięcia w nauce w ramach 
„Programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy 
Ciechanowiec”. 
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Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 326/XLI/22 w sprawie zasad udzielania stypendiów uczniom za 
szczególne osiągnięcia w nauce w ramach „Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych dzieci i młodzieży z terenu gminy Ciechanowiec” stanowi załącznik nr 
16 do protokołu.

Ad pkt 8 ppkt 4

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego 
i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowską o przedstawienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że wyznaczenie obszaru 
zdegradowanego i obszaru rewitalizacji zapewni możliwość opracowania gminnego 
programu rewitalizacji, który stanowić będzie podstawowe narzędzie do prowadzenia
rewitalizacji oraz kompleksowe działania ścisłej współpracy ze społecznością 
lokalną. Niniejszy projekt poddany był konsultacjom społecznym w dniach od 12 
kwietnia do 13 maja. Odbyło się również spotkanie otwarte, na którym zbierano 
uwagi ustne. Podjęcie tej uchwały umożliwi dalsze kroki w kierunku opracowania 
gminnego programu rewitalizacji oraz aplikowanie o środki zewnętrzne na 
rewitalizację gminy Ciechanowiec. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 
terenie Gminy Ciechanowiec o treści zgodnej z przedłożonym projektem.
Głosowano w sprawie:
wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 
Ciechanowiec. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (13)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Marek Karolewski, Stanisław 
Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz Łopaciuk, Antoni 
Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz Słonecki, 
Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Przemysław Dybowski
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta większością głosów. 

Uchwała Nr 327/XLI/22 w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 
rewitalizacji na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad pkt 8 ppkt 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że złożona petycja 
nie spełniała wymogów formalnych, a podmiot który wniósł petycję nie uzupełnił 
braków formalnych w wyznaczonym terminie. Z tego też powodu należy pozostawić 
petycję bez rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie opinii Komisji.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała wypracowany projekt 
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia o treści zgodnej z 
przedłożonym projektem.

Głosowano w sprawie:
pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
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NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr 328/XLI/22 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia stanowi 
załącznik nr 18  do protokołu.

Ad pkt 8 ppkt 6

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie 
projektu i podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały 
w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Sekretarz Gminy Annę 
Czapkowska o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że z uwagi na wprowadzenie 
w ostatnim czasie wielu zmian w statucie Ośrodka Pomocy Społecznej i zgodnie 
z ustawą o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych 
tekst jednolity aktu innego niż ustawa ogłasza się nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy, 
jeżeli był on nowelizowany. W związku z tym przedstawia się niniejszy projekt 
uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie opinii wypracowanej na posiedzeniach Komisji do projektu 
uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Sportu Jan Krzysztof 
Binaś poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu o treści zgodnej z przedłożonym 
projektem.

Głosowano w sprawie:
ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ciechanowcu. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14)
Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek 
Karolewski, Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz
Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, 
Włodzimierz Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek
NIEOBECNI (1)
Krzysztof Koc

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że uchwała została 
podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr 329/XLI/22 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 
19  do protokołu.

Ad pkt 9

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawozdanie 
z działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu i Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Ciechanowcu.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor COKiS 
Sylwię Kuczuk-Szymańską o przedstawienie sprawozdania.

Dyrektor COKiS poinformowała, że jeżeli chodzi o Ciechanowiecki Ośrodek Kultury 
i Sportu to podstawowymi kierunkami działań są stałe oferty zajęć dodatkowych oraz 
organizacja imprez i wydarzeń w gminie Ciechanowiec. W 2021 roku ze względu na 
ogłoszone obostrzenia działalność COKiS była bardzo ograniczona. Do połowy roku 
nie były organizowane zajęcia dodatkowe. Wydarzenia kulturalne odbywały się 
z ograniczonym udziałem publiczności. W okresie letnim organizowane były 
wydarzenia plenerowe, między innymi „Noc Świętojańska”, „MOTOSERCE”, 
„Festiwal Folkloru”, „Letnie granie nad zalewem”. Od października 2021 roku zajęcia 
dodatkowe zostały odwieszone i aktualnie z naszej oferty korzysta około 200 osób 
(dzieci, młodzież, dorośli i seniorzy). Oferta zajęć dodatkowych COKiS to zajęcia 
tańca nowoczesnego, nauka gry na instrumentach dętych, malarstwo, rękodzieło, 
nauka gry na gitarze, zajęcia wokalne indywidualne i zajęcia grupowe, zajęcia 
szachowe, zajęcia dodatkowe dla seniorów, w tym zajęcia sportowe, manualne, 
informatyczne, kulinarne, spotkania z ekspertami. W 2021 roku Ciechanowiecki 
Ośrodek Kultury i Sportu organizował trzy projekty ministerialne, w ramach których 
zorganizowano  liczne, bezpłatne warsztaty dla mieszkańców gminy Ciechanowiec, 
między innymi warsztaty szycia, haftu, fotograficzne, teatralne, autoterapii dźwięku. 
W ramach projektu unijnego od lipca organizowane są zajęcia dodatkowe dla 
seniorów, bezpłatne projekcie oraz wyjazdy na basen. W maju została podpisana 
umowa na realizację zadania pod nazwą „Doposażenie Ciechanowieckiego Ośrodka 
Kultury i Sportu”, w ramach którego zostanie zakupiona mini scena, podesty, leżaki, 
oświetlenie oraz projektor ultra krótkoogniskowy. Jeżeli chodzi o Miejską Bibliotekę 
Publiczną to w 2021 roku w Bibliotece zarejestrowanych było 902 czytelników. Są to 
osoby, które aktywnie korzystają z oferty. W ciągu roku Miejską Bibliotekę Publiczną 
w Ciechanowcu odwiedziło ponad 4 000,00 osób, natomiast w roku bieżącym do 
maja odwiedzin było już ponad 1 200. W 2021 roku zakupiono 466 woluminy, część 
została zakupiona z dotacji na zakup nowości wydawniczych.  Dodatkowo od marca 
bieżącego roku pracownicy Miejskiej Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu prowadzą 
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bezpłatne zajęcia z języka polskiego dla obywateli Ukrainy, którzy zamieszkują teren 
naszej gminy. W trakcie przygotowywania jest oferta wakacyjna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionego sprawozdania
Pytań nie zgłoszono.

Sprawozdanie z działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Ad pkt 10

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Przygotowanie 
kąpieliska „Wyspa” do sezonu letniego 2022 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Dyrektor COKiS 
Sylwię Kuczuk-Szymańska o przestawienie informacji. 

Dyrektor COKiS poinformowała, że uruchomienie kąpieliska zaplanowane jest na 
dzień 1 lipca 2022 roku. Jak zawsze największy problem stanowi znalezienie obsady 
ratowników. Na nasze kąpielisko potrzebnych jest dwóch ratowników wodnych. 
Ogłoszenia zostały już umieszczone na stronie internetowej. Sezon kąpielowy będzie
trwał od 1 lipca do 31 sierpnia, codziennie będzie dokonywany pomiar wody, 
powietrza oraz siły wiatru. Zostały już zaplanowane badania wody, w trakcie sezonu 
będą one wykonywane 3 razy. Na kąpielisku zostanie również uruchomiona toaleta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
przedstawionej informacji. 

Głos zabrał Radny Jan Krzysztof Binaś, który zapytał, czy zostanie dokupiony sprzęt 
pływający, ponieważ w chwili obecnej jest go za mało. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca, który poinformował, że realizowany jest przez 
Dyrektor OPS Marzenę Kryńską projekt dotyczący usług społecznych i z tego 
projektu zostaną oszczędności wynikające z tego, że realizacja projektu nastąpi 
z dwumiesięcznym opóźnieniem. W związku z tym zostaną pieniądze, z tych zostaną
zakupione kajaki i być może rowery wodne i rowery stacjonarne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy ktoś chce zadać 
jeszcze pytanie.
Pytań nie zgłoszono. 

Przygotowanie kąpieliska „Wyspa” do sezonu letniego 2022 r. stanowi załącznik nr 
21 do protokołu. 

Ad pkt 11

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Zbiorcza 
informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 
w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Przewodniczącą Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie informacji.

___________________________________________________________________________________________________

Protokół Nr XLI z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 27 maja 2022 roku

str.25



Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytała treść informacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są pytania do 
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Zbiorcza informacja o petycjach rozpatrzonych przez Komisję Skarg, Wniosków 
i Petycji w 2021 roku stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad pkt 12

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje 
i zapytania nie wpłynęły. 

Ad pkt 13

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne 
i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy Radni zgłaszają 
sprawy różne.

Głos zabrała Radna Agata Koc, która poruszyła temat złego stanu dróg i poprosiła 
o ich naprawę. 

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który w imieniu Radnego Krzysztofa Koca 
zwrócił się do Burmistrza Ciechanowca z pytaniem dotyczącym gazyfikacji 
Ciechanowca. 

Odpowiadając na pytania Burmistrz poinformował, że odnośnie gazyfikacji 
Ciechanowca jeszcze nic się nie zmieniło, natomiast odpowiadając na pytanie 
Radnej Agaty Koc poinformował, że z prośbą zawsze można się zwrócić. 

Głos zabrała Radna Aneta Czarnecka, która poinformowała, że na ul. Czyżewskiej 
często jest problem z oświetleniem. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że problem był już zgłaszany, jednak skoro 
nie ma poprawy to sprawa zostanie zgłoszona ponownie.

Głos zabrał Sołtys wsi Zadobrze, który zapytał kiedy zostanie zakończony remont 
Targowiska Miejskiego, ponieważ w czwartki jest ogromny problem z przejazdem 
drogą Ciechanowiec – Zadobrze. 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że dopiero jak wszystko zostanie 
uporządkowane od strony prawnej.

Głos zabrał Radny Antoni Malinowski, który zwracając się do Radnego Powiatu 
Wysokomazowieckiego poinformował, że droga powiatowa pomiędzy Pobikrami, 
a Czajami jest bardzo zarośnięta, co utrudnia poruszanie się nią. Radny zwrócił się 
z prośbą o poprawienie przejezdności tą drogą. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.

Głos zabrał Sołtys wsi Nowodwory, który poinformował, że najważniejsze jest mieć 
zaufanie do Burmistrza, a Burmistrz do Sołtysów. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że po 4 
latach kadencji w gminie Ciechanowiec zaczęły funkcjonować dwa zakłady pracy. 
Wyraził, nadzieję, że zakłady te będą się cały czas rozwijały i zatrudniały coraz 
więcej osób. Jeżeli chodzi o pozyskanie innych inwestorów to Burmistrz 
poinformował, że niedługo zostanie rozpoczęta procedura sprzedania terenów 
inwestycyjnych na  ul. Wojska Polskiego, ponieważ pojawili się zainteresowani 
przedsiębiorcy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy są jeszcze pytania.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 12

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji 
i zamknął obrady XLI Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu.

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 
przechowywane.

 Protokołowała:

Wioleta Niemyjska
Przewodniczący Rady Miejskiej

Marek Karolewski
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